
             

 

UCHWAŁA Nr  LXVIII/370/2022 

RADY MIEJSKIEJ W KARCZEWIE 

z dnia 30 maja 2022 r. 

 
w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy sieci wodno-kanalizacyjnej 

w ul. Spokojnej w Karczewie 
 

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym   

(Dz. U. z 2022 r., poz. 559, 583, 1005) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r.  

o petycjach  ( Dz. U. 2018 r., poz. 870 ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. Uznaje się petycję z dnia 26 lutego 2022 r. (data wpływu do Urzędu Miejskiego  

w Karczewie 28 lutego 2022 r.) w części dotyczącej budowy sieci kanalizacyjnej w ul. Spokojnej  

w Karczewie za zasługującą na uwzględnienie. 

 

§ 2. Z uwagi na podjęcie przez Radę Miejską w Karczewie Uchwały Nr LXIV/337/2022  

z dnia 7 marca 2022 r. w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy sieci wodociągowej  

w ul. Spokojnej w Karczewie - w tej części pozostawia się petycję bez rozpatrzenia. 

 

§ 3. Uzasadnienie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Karczewie, 

zobowiązując do poinformowania składających petycję o sposobie jej rozpatrzenia poprzez 

przekazanie treści niniejszej uchwały wraz z uzasadnieniem. 

§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący Rady 

Piotr Żelazko 
 

 

 

 

 

 

 



        ZAŁĄCZNIK  

        do UCHWAŁY Nr LXVIII/370/2022 

        RADY MIEJSKIEJ w KARCZEWIE 

        z dnia  30 maja 2022 r. 

 

 

UZASADNIENIE 

 

Do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Karczewie w dniu 1 marca 2022 r. wpłynęło pismo 

mieszkańców ul. Spokojnej w Karczewie w sprawie budowy sieci wodno-kanalizacyjnej ul. 

Spokojna w Karczewie. Mieszkańcy domagają się zdecydowanego i bezzwłocznego rozpoczęcia 

działania ze strony Rady Miejskiej w Karczewie, mającego na celu  jak najszybsze zainicjowanie 

prac związanych z budową sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Spokojnej w Karczewie. 

Jako, że Rada Miejska w Karczewie rozpatrzyła już petycję  mieszkańców ul. Spokojna z  dnia 6 

grudnia 2021 r. w dotyczącą budowy sieci wodociągowej i podjęła w tej sprawie Uchwałę Nr 

LXIV/337/2022 z dnia 7 marca 2022 r., Komisja Skarg, Wniosków i Petycji postanowiła rozpatrzeć 

petycję w części dotyczącej budowy sieci kanalizacyjnej w ul. Spokojnej w Karczewie . 

W związku z tym wystosowała w dniu 15 marca 2022 r. pismo do Burmistrza Karczewa  

o udzielenie informacji na temat możliwości budowy sieci kanalizacyjnej  w powyższej ulicy  

i przedstawienie szacunkowych kosztów budowy sieci wodociągowo-kanalizacyjnej. 

Ze względu na brak odpowiedzi na powyższe pismo , Komisja Skarg, Wniosków i Petycji ponowiła 

swoją prośbę i w piśmie z dnia 11 maja 2022 r. jeszcze raz zwróciła się z prośbą  

o informację , która jest niezbędna do rozpatrzenia petycji Mieszkańców z dnia 26 lutego 2022 r. w 

sprawie budowy sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Spokojnej w Karczewie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie otrzymała do tej pory żadnej odpowiedzi i w  związku z 

tym mogła tylko oprzeć się na informacji Zastępcy Burmistrza Karczewa zawartej w piśmie nr 

WIPF.7011.2.2022.KS z dnia 22 lutego 2022 r.,  z której wynika, cyt: „W odpowiedzi na petycję 

mieszkańców ul. Spokojnej w Karczewie z dnia 06 grudnia 2021 r., które wpłynęło do Biura Rady 

Miejskiej dnia 09 grudnia 2021 r., po przeprowadzeniu analizy zaprojektowania sieci wodno-

kanalizacyjnej w ulicy Spokojnej w Karczewie informujemy, iż aby umieścić sieć wodno-

kanalizacyjną konieczna będzie zgoda mieszkańców na umieszczenie ww. sieci w działkach 

prywatnych lub pozyskanie gruntów pod poszerzenie pasa drogowego. Natomiast niezbędną rzeczą 

do rozpoczęcia prac jest umieszczenie zadania  zaprojektowania sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. 

Spokojnej w Karczewie w budżecie. Na tę chwilę zadanie nie znajduje się w budżecie i nie są 

wskazane źródła finansowania.”. 

W ocenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powyższa inwestycja jest priorytetowa dla 

mieszkańców ul. Spokojnej w Karczewie.  Burmistrz Karczewa powinien po uzyskaniu zgody 

mieszkańców rozpocząć prace nad zaprojektowaniem sieci wodno-kanalizacyjnych. Jednocześnie 

należy zauważyć, że ostatnio wpłynęło wiele wniosków dotyczących budowy sieci wodociągowej 

na terenie Gminy Karczew,  które czekają na realizację. W związku z tym powyższą petycję 

przyjmuje się jako kolejny wniosek w tej sprawie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenie przedmiotowej petycji. 

 

 

Przewodniczący Rady 

Piotr Żelazko 

 


